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uio]. Mazowieckie PROTOKOL nr 58

z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej,
ktore odbylo sie w dniu 17 kwietnia 2013 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl Przewodniczacy Dariusz Pietrucha,
przywital wszystkich obecnych i po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu) przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza gospodarki zasobami komunalnymi ze szczeg6lnym uwzglednieniem
zarzadzania mieszkaniami komunalnymi.
5. Zapoznanie Komisji z dzialalnoscia wodociagu Mareckiego w 2012 roku ze
szczeg6lnym uwzglednieniem programu dofinansowanego ze srodkow VE .
6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe
zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Miasta Marki w
okresie od 1 czerwca 2013 do 31 maja 2014 roku. Druk nr 377.
7. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu
rozwoju i modemizacji urzadzen wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych, bedacych
w posiadaniu Wodociagu Mareckiego Spolka z ograniczona odpowiedzialnoscia, W
Markach na lata 2013-2017. Druk nr 372.
8. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie pozbawienia Kategorii dr6g
gminnych w zwiazku z zaliczeniem do kategorii dr6g powiatowych ulic na terenie
miasta Marki. Druk nr 371.
9. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie
porozumienia w sprawie wykonania koncepcji projektowej oraz innych dzialan na rzecz
zabezpieczenia teren6w zalewowych rzeki Czamej przed powodzia w powiecie
wolominskim i legionowskim na terenie gmin: Wolomin, Radzymin, Marki i Nieporet z
uwzglednieniem gospodarki wodno-sciekowej gmin Wolomin i Kobylka.
10. Sprawy rozne,
11. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyj~cie wnioskow w sprawie zmian w porz,!dku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek w sprawie zdjecie z porzadku obrad punktu 5.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 9
przeciw- a
wstrzyrnujacych sie - a
W trakcie glosowania obecnych bylo 9 radnych.

Wniosek zostal przyjety.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.
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Pkt 4. Analiza gospodarki zasobami komunalnymi ze szczeg61nym uwzgl~dnieniem

zarz,!dzania mieszkaniami komunalnymi.

Odpowiedz Bunnistrza Janusza Werczynskiego z dnia 10 kwietnia 2013 roku w sprawie
lokali mieszkalnych wchodzacych w sklad zasobu mieszkaniowego miasta Marki stanowi
zalacznik nr 2.

Pani Elzbieta Pielasa Naczelnik Wydzialu Zarzadu Mieniem Komunalnym w Zakladzie Uslug
Komunalnych dokonala analizy lokali mieszkalnych wchodzacych w sklad zasobu
mieszkaniowego miasta Marki oraz przedstawila potrzeby remontowe wynikajace
z eksploatacji niniejszych lokali jak rowniez inne problemy i trudnosci z kt6rymi na co dzien
boryka sie Zaklad Uslug Komunalnych.

W dyskusji glos zabrali m.in. radni: Tadeusz Sklodowski, Jacek Orych, Dariusz Pietrucha,
Arkadiusz Werelich oraz Burmistrz Janusz Werczynski, Dyrektor Henryk Szczurowski, Pani
Elzbieta Pielasa.

W dyskusji poruszano m.in. kwestie dot.; windykacji naleznosci, rnozliwosci odpracowania
zaleglosci czynszowych przez najemc6w, uzupelnienie skladu komisji mieszkaniowej
o czynnik spoleczny np. radnego miasta Marki, kwestia budynku i dzialki tzw. "dawnej
przychodni zdrowia".

Pkt 5. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taIT! za zbiorowe
zaopatrzenie w wod~ i zbiorowe odprowadzenie sciek6w na terenie Miasta MarIO
w okresie od 1 czerwca 2013 do 31 maja 2014 roku. Druk nr 377.

Projekt uchwaly zawarty w Druku nr 377 stano wi zalacznik nr 3 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2013 do 31 maja 2014 roku druk nr 377.

Wniosek 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode
odprowadzania sciekow stanowi zalacznik nr 4.

zbiorowego

Uzasadnienie do wniosku przedstawili przedstawiciele Wodociagu Mareckiego Pan Miroslaw
Pakula i Pani Anna Zmyslowska.

W dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, radny Pawel Adamczyk,
radny Arkadiusz Werelich, Bunnistrz Janusz Werczynski, Pani Anna Zrnyslowska, Pan
Miroslaw Pakula,

w dyskusji poruszano m.in. kwestie dot. oplat abonamentowych; zasadnosci wprowadzenia
podwyzek

Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek w sprawie nie wydawania opinii do projektu
uchwaly w sprawie
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Burmistrz Janusz Werczynski zlozyl wniosek w sprawie nie wydawania w dniu dzisiejszym
opinii do projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode i
zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2013 do
31 maja 2014 roku druk ill 377.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciern wniosku - 1
przeciw-4
wstrzyrnujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo . radnych.

Wniosek zostal odrzucony.

Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opmn
o projekcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode
i zbiorowe odprowadzenie sciekow na terenie Miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2013 do
31 maja 2014 roku. Druk ill 377.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 0
przeciw-4
wstrzyrnujacych sie - 3

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 377.

Pkt 6. Wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu
rozwoju i modernizacji urzadzen wodociagowych i urzadzen kanalizacyjnych, b~dacych
w posiadaniu Wodociagu Mareckiego Sp61ka z ograniczona odpowiedzialnoscia w
Markach na lata 2013-2017. Druk nr 372.

Projekt uchwaly zawarty w Druku ill 372 stanowi zalacznik ill 5 do protokolu.

Radny Tadeusz Sklodowski zwrocil sie 0 przygotowanie informacji dot. m.in. dzialalnosci
Wodociagu Mareckiego na najblizsza sesje Rady Miasta Marki.

W dalszej czesci dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Jacek Orych, Pani Anna Zmyslowska
Wodociag Marecki, Pan Miroslaw Pakula Wodociag Marecki.

Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opmn
o projekcie uchwaly w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modemizacji
urzadzen wodociagowych i urzadzeri kanalizacyjnych, bedacych w posiadaniu Wodociagu
Mareckiego Sp6lka z ograniczona odpowiedzialnoscia w Markach na lata 2013-2017. Druk ill

372.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 4
przeciw- 0
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wstrzymujacych sie - 3

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 372.

Pkt 7. Wydanie opinii do projektu uehwaly w sprawie pozbawienia kategorii drog
gminnyeh w zwi,!zku z zaliezeniem do kategorii drog powiatowyeh ulie na terenie miasta
Marki. Druk nr 371.

Projekt uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drag gminnych w zwiazku z zaliczeniem
do kategorii drag powiatowych u1ic na terenie miasta Marki Druk nr 371 stanowi zalacznik nr
6 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w druku nr 371.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja rue zostala podjeta.

Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opmn
o projekcie uchwaly w sprawie pozbawienia Kategorii drag gminnych w zwiazku
z za1iczeniem do kategorii drag powiatowych ulic na terenie miasta Marki. Druk nr 371.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 5
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 2

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 371.

Pkt 8. Wydanie opinii do projektu uehwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie
porozumienia w sprawie wykonania koneepeji projektowej oraz innyeh dzialan na rzeez
zabezpieezenia terenow zalewowyeh rzeki Czarnej przed powodzi,! w powieeie
wolominskim i legionowskim na terenie gmin: Wolomin, Radzymin, Marki i Nieportlt z
uwzgltldnieniem gospodarki wodno-seiekowej gmin Wolomin i Kobylka.

Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie wykonania
koncepcji projektowej oraz innych dzialan na rzecz zabezpieczenia terenow za1ewowych
rzeki Czamej przed powodzia w powiecie wolorninskim i 1egionowskim na terenie gmin:
Wolornin, Radzymin, Marki i Nieporet z uwzglednieniern gospodarki wodno-sciekowej gmin
Wolomin i Kobylka Druk nr 379 stano wi zalacznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski zaprezentowal projekt uchwaly zawarty w druku nr 379.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opmn
o projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie
wykonania koncepcji projektowej oraz innych dzialan na rzecz zabezpieczenia teren6w
za1ewowych rzeki Czamej przed powodzia w powiecie wolorninskim i 1egionowskim na
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terenie gmin: Wolomin, Radzymin, Marki i Nieporet z uwzglednieniern gospodarki wodno
sciekowej gmin Wolomin i Kobylka druk nr 379.

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 7
przeciw- 0
wstrzyrnujacych sift? - 0

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 379.

Pkt 9. Sprawy rozne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Pkt 10. Zamkni~cie posiedzenia.

o godzinie 1740 Przewodniczacy Dariusz Pietrucha zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo
- Gospodarczej .

Protokolowala

P~ewodniczctcy KOmisji~ /

-t!JAdtl,IQWO- G~~e~

ariusz~trucha
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